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Protokół Nr II/24 

z II sesji rady Gminy Izabelin  

w dniu 21 maja 2024r. 
 

Miejsce posiedzenia: sala widowiskowa CKI 

Obrady rozpoczęto 21 maja 2024 o godz. 17:30, a zakończono o godz. 21:09 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków 

Obecni: 

1. Joanna Katarzyna Białas 

2. Eliza Daniel 

3. Jolanta Sabina Kowalska 

4. Sławomir Tadeusz Kurzepa 

5. Gabriela Alicja Kwiatkowska 

6. Ewa Krystyna Maliszewska 

7. Sebastian Kamil Milej 

8. Elżbieta Grażyna Pawłowska 

9. Radosław Roszczyk 

10. Elżbieta Małgorzata Sawińska 

11. Tomasz Maciej Siemiński 

12. Grzegorz Igor Sinicyn 

13. Jacek Szarpak 

14. Bogdan Zbigniew Szczesiak 

15. Małgorzata Anna Wiśniewska 

1.Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Milej otworzył II sesję Rady Gminy Izabelin witając 

radnych, gości sołtysów  stwierdzając, że w obradach uczestniczy 15 radnych co stanowi kworum 

przy którym rada może obradować i podejmować prawomocne decyzje.  

2. Porządek obrad. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Małgorzata Anna Wiśniewska złożyła wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 5 i 6. 

Mateusz Milej (Wójt Gminy Izabelin) złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Izabelin na lata 2024-2036 

oraz o projekt uchwały udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Warszawskiego Zachodniego 

Następnie przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Wniosek nr 1 w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektów z pkt 5 i 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Joanna Katarzyna Białas, Jolanta Sabina Kowalska, Bogdan Zbigniew Szczesiak, Małgorzata 

Anna Wiśniewska 

PRZECIW (11) 

Eliza Daniel, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna 

Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, 

Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie 

Wniosek nr 2- w sprawie rozszerzenia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Izabelin na lata 2024-2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Eliza Daniel, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna 

Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, 

Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Joanna Katarzyna Białas, Jolanta Sabina Kowalska, Bogdan Zbigniew Szczesiak, Małgorzata 

Anna Wiśniewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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W wyniku pomyłki w kolejności przeprowadzonych głosowań, polegającej na tym, że jako 

pierwszy poddano pod głosowanie wniosek radnej Małgorzaty Wiśniewskiej  w sprawie zdjęcia z  

porządku obrad uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Izabelin na 

lata 2024-2036, która nie została jeszcze wprowadzona do porządku obrad, a dopiero potem 

wniosek Wójta Mateusza Mileja w sprawie rozszerzenia porządku obrad o projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Izabelin na lata 2024-2036, 

Przewodniczący Sebastian Milej zarządził reasumpcję głosowań.  

Następnie przystąpiono do głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek nr 3- w sprawie rozszerzenia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Izabelin na lata 2024-2036.(reasumpcja) 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Eliza Daniel, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna 

Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, 

Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Joanna Katarzyna Białas, Jolanta Sabina Kowalska, Bogdan Zbigniew Szczesiak, Małgorzata 

Anna Wiśniewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek nr 4 - rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Warszawskiego Zachodniego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (11) 
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Eliza Daniel, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna 

Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, 

Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Joanna Katarzyna Białas, Jolanta Sabina Kowalska, Bogdan Zbigniew Szczesiak, Małgorzata 

Anna Wiśniewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie 

Wniosek nr 5 w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektów z pkt 5 i 6 (reasumpcja) 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Joanna Katarzyna Białas, Jolanta Sabina Kowalska, Bogdan Zbigniew Szczesiak, Małgorzata 

Anna Wiśniewska 

PRZECIW (11) 

Eliza Daniel, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna 

Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, 

Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

3. Protokół z poprzedniej sesji. 

Nie zgłoszono uwag do protokołu z I sesji Rady Gminy Izabelin.  

4. Informacja o pracy Urzędu Gminy i Wójta między sesjami. 

Informację przedstawił Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej. (załącznik Nr 1) 

W dyskusji wzięli udział: 
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Radny Bogdan Zbigniew Szczesiak poprosił o udzielenie informacji dotyczącej organizacji 

wypoczynku letniego dla dzieci.  

Radna Małgorzata Anna Wiśniewska zapytała, czy w związku z tym, że zmniejszono fundusze na 

działalność organizacji pozarządowych, które będą prowadzić zajęcia dla mieszkańców to czy czas 

zajęć zostanie skrócony. Radna zapytała również o to czy gmina dostanie dofinansowanie dla 

Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Mokre Łąki. Ponadto radna poprosiła o 

udzielenie informacji w sprawie zmian personalnych w urzędzie.  

Mateusz Dominiak (Adwokat Gminy Izabelin) odnośnie pytania dotyczącego zmian personalnych 

odpowiedział, że radna może zadawać pytania w każdej materii i wyjaśnił, że zadane pytanie 

należy skierować do Wójta.  

Mateusz Milej (Wójt Gminy Izabelin) w kwestii wypoczynku dzieci poinformował, że suma 

kosztów dotyczących wniosków przekroczyła budżet przeznaczony na wypoczynek dla dzieci.  

Agata Bartoszewicz (Sekretarz Gminy Izabelin) w kwestii dofinansowania planowanej 

modernizacji oczyszczalni w Gminnym Przedsiębiorstwie Wodociągów i Kanalizacji Mokre Łąki 

poinformowała, że inwestycja jest realizowana przez Gminę Izabelin, dlatego że oczyszczalnia jest 

własnością gminy. Zadanie to będzie realizowane w ramach inwestycji programu Polski Ład. 

Wnioskowana kwota modernizacji oczyszczalni to 5000000 zł. Promesa opiewa na kwotę prawie 

4750000 zł. Po przetargu okazało się, że kwota inwestycji wyniesie ponad 6000000 zł i w związku 

z tym gmina zdecydowała o pokryciu różnicy.  

Radna Małgorzata Anna Wiśniewska - (Ad Vocem) zapytała, kto jest odpowiedzialny za 

przydzielenie funduszów z programu Polski Ład.  

Agata Bartoszewicz (Sekretarz Gminy Izabelin) odpowiedziała, że środki przydziela Bank 

Gospodarstwa Krajowego.  

Mateusz Milej (Wójt Gminy Izabelin) odpowiedział, że w przypadku sekretarz Agaty 

Bartoszewicz oraz skarbnik Agnieszki Woźniak nastąpiło rozwiązanie stosunku pracy za 

porozumieniem stron. Natomiast Kierownik Wydziału Rozwoju i Bieżącego Utrzymania 

zrezygnował ze stosunku pracy, gdy wójtem była Dorota Zmarzlak.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Izabelin 

na lata 2024-2036. 

Projekt uchwały omówiła skarbnik Agnieszka Woźniak.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 2) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Izabelin na lata 

2024-2036. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna Maliszewska, 

Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Małgorzata 

Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Joanna Katarzyna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Bogdan Zbigniew Szczesiak, 

Małgorzata Anna Wiśniewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 Gminy Izabelin. 

Projekt uchwały omówiła skarbnik Agnieszka Woźniak.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Eliza Daniel poprosiła o udzielenie informacji w kwestii przesunięcia środków w pozycji 

920. Radna wyjaśniła, że nie ma tej pozycji w budżecie.  

Agnieszka Woźniak (Skarbnik Gminy Izabelin) - (Ad Vocem) odpowiedziała, że środki na 

modernizację oczyszczalni zostały zawarte w dziale 900.  

Radna Eliza Daniel zwróciła się z prośbą o rozszerzenie informacji odnośnie pokrycia deficytu w 

budżecie.  

Agnieszka Woźniak (Skarbnik Gminy Izabelin) - (Ad Vocem) odpowiedziała, że kwota, o którą 

pyta radna jest wynikiem postępowania nadzorczego kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

które przesłało informację również do rady gminy dotyczącą niespójności uchwały budżetowej w 

paragrafach III oraz IV. Nie uwzględniono zmian w paragrafie V.  

Radny Bogdan Zbigniew Szczesiak poprosił o udzielenie informacji w sprawie zwiększenia 

środków na wydarzenia patriotyczne zapytał, dlaczego nastąpiło zmniejszenie środków na 

dofinansowanie organizacji pozarządowych.  

Agnieszka Woźniak (Skarbnik Gminy Izabelin) - (Ad Vocem) odpowiedziała, że zwiększenie 

planowanej kwoty dotacji podmiotowej dla Centrum Kultury Izabelin dotyczy organizacji 

wydarzeń patriotycznych w Sierakowie. Natomiast odnośnie zmniejszenia dotacji pozarządowych 

wyjaśniła, że następuje ono w ramach ogólnej kwoty przeznaczonej dla organizacji 

pozarządowych.  
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Mateusz Milej (Wójt Gminy Izabelin) poinformował, że z okazji 80 rocznicy wybuchu II Wojny 

Światowej zdecydowano o podniesieniu rangi uroczystości i w związku z tym zostanie 

zorganizowana inscenizacja walk w Sierakowie.  

Radny Bogdan Zbigniew Szczesiak - (Ad Vocem) zwrócił uwagę na to, że inscenizacja walk w 

Sierakowie jest organizowana co roku i poza okresem pandemii Covid 19 nie było przerwy.  

Radna Ewa Krystyna Maliszewska poinformowała, że do tej pory środki na organizację 

inscenizacji walk były pozyskiwane z funduszy AK oraz ze zbiórek mieszkańców. To będzie 

pierwsza inscenizacja sfinansowana przez gminę.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 3) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 Gminy Izabelin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna Maliszewska, 

Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Małgorzata 

Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Joanna Katarzyna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Bogdan Zbigniew Szczesiak, 

Małgorzata Anna Wiśniewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Izabelin. 

Projekt uchwały omówiła Sekretarz Gminy Izabelin Agata Bartoszewicz.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Tomasz Maciej Siemiński zapytał, czy wynagrodzenie dla Wójta Mateusza Mileja jest na 

tym samym poziomie co dla poprzedniej Wójt Doroty Zmarzlak.  

Agata Bartoszewicz (Sekretarz Gminy Izabelin) odpowiedziała, że wynagrodzenie 

zaproponowane Wójtowi Mateuszowi Milejowi jest na dokładnie takim samym poziomie jak dla 

Wójt Doroty Zmarzlak.  
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Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 4) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Izabelin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Joanna Katarzyna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Sławomir Tadeusz Kurzepa, 

Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta 

Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej 

Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak, Bogdan Zbigniew Szczesiak, Małgorzata Anna 

Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Izabelin i wyboru jej przewodniczącego. 

Przewodniczący Rady Gminy Izabelin Sebastian Milej przypomniał, że zgodnie z art.  18A ust. 1 

ustawy o samorządzie gminnym rada gminy powołuje komisję rewizyjną w celu kontroli 

działalności wójta, jednostek organizacyjnych i jednostek pomocniczych gminy.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Gabriela Alicja Kwiatkowska zaproponowała na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

radnego Tomasza Siemińskiego.  

Radny Bogdan Zbigniew Szczesiak w imieniu Klubu Radnych Mieszkańcy razem zgłosił na 

członka i przewodniczącą Komisji Rewizyjnej radną Joannę Białas.   

Radny Tomasz Maciej Siemiński wyraził zgodę na kandydowanie na przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej.  

Radna Joanna Katarzyna Białas wyraziła zgodę na kandydowanie na przewodniczącą do Komisji 

Rewizyjnej.  
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Mateusz Dominiak (Adwokat Gminy Izabelin) poinformował, że statut nie zawiera szczególnej 

regulacji dotyczącej wyboru członków komisji rady.  

Radny Tomasz Maciej Siemiński zgłosił kandydatury radnych Radosława Roszczyka oraz radnej 

Gabrieli Kwiatkowskiej na członków Komisji Rewizyjnej.  

Radna Jolanta Sabina Kowalska zgłosiła kandydaturę radnej Joanny Białas na członkinię Komisji 

Rewizyjnej  

Radny Gabriela Alicja Kwiatkowska wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Rewizyjnej.  

Radny Radosław Roszczyk wyraził zgodę na kandydowanie do składu Komisji Rewizyjnej.  

Radna Joanna Katarzyna Białas wyraziła zgodę na kandydowanie do składu Komisji Rewizyjnej.  

Głosowano w sprawie 

Głosowanie w sprawie przyjęcia kandydatury radnego Tomasza Siemińskiego na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Eliza Daniel, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna 

Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, 

Elżbieta Małgorzata Sawińska, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak 

PRZECIW (3) 

Joanna Katarzyna Białas, Bogdan Zbigniew Szczesiak, Małgorzata Anna Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jolanta Sabina Kowalska, Tomasz Maciej Siemiński 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie 

Głosowanie w sprawie przyjęcia kandydatury radnej Joanny Białas na Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 
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ZA (4) 

Joanna Katarzyna Białas, Jolanta Sabina Kowalska, Bogdan Zbigniew Szczesiak, Małgorzata 

Anna Wiśniewska 

PRZECIW (10) 

Eliza Daniel, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna 

Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, 

Elżbieta Małgorzata Sawińska, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Maciej Siemiński 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 4) 

Głosowano w sprawie 

Głosowanie składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 

1.Tomasz Siemiński - przewodniczący  

2. Joanna Białas 

3. Gabriela Kwiatkowska 

4. Radosław Roszczyk 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Joanna Katarzyna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Sławomir Tadeusz Kurzepa, 

Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta 

Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej 

Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak, Małgorzata Anna Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogdan Zbigniew Szczesiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Gminy Izabelin i wyboru jej przewodniczącego. 

Przewodniczący Rady Sebastian Milej przypomniał, że zgodnie z przepisami art. 18B ust. 1 

ustawy o samorządzie gminnym rada gminy powołuje komisję skarg wniosków i petycji w celu 

rozpatrywania skarg na działania wójta i gminne jednostki organizacyjne oraz celem 

rozpatrywania wniosków i petycji składanych przez obywateli.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Bogdan Zbigniew Szczesiak w imieniu klubu radnych Mieszkańcy razem zgłosił 

kandydaturę na przewodniczącą Komisji Rewizyjnej radną Jolantę Kowalską.  

Radna Gabriela Alicja Kwiatkowska w imieniu klubu radnych 7 sołectw Izabelin zgłosiła 

kandydaturę radnego Jacka Szarpaka na przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Radny Bogdan Zbigniew Szczesiak - (Ad Vocem) zapytał czy nastąpiło zarejestrowanie klubu 

radnych 7 sołectw .  

Radny Tomasz Maciej Siemiński odpowiedział, że klub został ukonstytuowany, ale nie został 

zgłoszony.  

Radna Jolanta Sabina Kowalska wyraziła zgodę na kandydowanie na przewodniczącą Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji.  

Radny Jacek Szarpak wyraził zgodę na kandydowanie do funkcji przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji.  

Głosowano w sprawie 

Głosowanie w sprawie przyjęcia kandydatury radnej Jolanty Kowalskiej na przewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Joanna Katarzyna Białas, Jolanta Sabina Kowalska, Bogdan Zbigniew Szczesiak, Małgorzata 

Anna Wiśniewska 

PRZECIW (9) 

Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta 

Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej 

Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
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Eliza Daniel, Ewa Krystyna Maliszewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Głosowano w sprawie 

Głosowanie w sprawie przyjęcia kandydatury radnego Jacka Szarpaka na przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Eliza Daniel, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna 

Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, 

Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn 

PRZECIW (3) 

Joanna Katarzyna Białas, Bogdan Zbigniew Szczesiak, Małgorzata Anna Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jolanta Sabina Kowalska, Jacek Szarpak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Radna Jolanta Sabina Kowalska zgłosiła swoją kandydaturę do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji.  

Radny Jacek Szarpak zgłosił kandydatury radnych Ewy Maliszewskiej oraz Elżbiety Sawińskiej 

na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Radny Bogdan Zbigniew Szczesiak zgłosił kandydaturę radnej Jolanty Kowalskiej do 

uczestniczenia w pracach Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Radny Ewa Krystyna Maliszewska wyraziła zgodę na kandydaturę Skarg Wniosków i Petycji.  

Radna Elżbieta Małgorzata Sawińska wyraziła zgodę na kandydaturę do bycia członkiem w 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Radny Jolanta Sabina Kowalska wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji.  

Głosowano w sprawie 
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Głosowanie składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

1. Jacek Szarpak – przewodniczący 

2. Jolanta Kowalska 

3. Ewa Maliszewska 

4. Elżbieta Sawińska 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Joanna Katarzyna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Sławomir Tadeusz Kurzepa, 

Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta 

Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej 

Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak, Małgorzata Anna Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogdan Zbigniew Szczesiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy 

Izabelin i wyboru ich przewodniczących. 

W dyskusji wzięli udział: 

Przewodniczący Rady Sebastian Kamil Milej poinformował, że zgodnie z zapisem art. 21 ust. 1 

ustawy o samorządzie gminnym rada gminy może powoływać stałe i doraźne komisje do 

określonych zadań.  

Radna Gabriela Alicja Kwiatkowska zaproponowała kandydaturę radnej Ewy Maliszewskiej na 

przewodniczącą Komisji Gospodarczo-Finansowej.  

Radna Ewa Krystyna Maliszewska wyraziła zgodę na kandydowanie do funkcji przewodniczącej 

Komisji Gospodarczo-Finansowej.  

Głosowano w sprawie 

Głosowanie w sprawie przyjęcia kandydatury radnej Ewy Maliszewskiej na Przewodniczącą 

Komisji Gospodarczo - Finansowej. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Joanna Katarzyna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Sławomir Tadeusz Kurzepa, 

Gabriela Alicja Kwiatkowska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław 

Roszczyk, Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, 

Jacek Szarpak, Bogdan Zbigniew Szczesiak, Małgorzata Anna Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewa Krystyna Maliszewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Radna Ewa Krystyna Maliszewska zgłosiła kandydaturę na członków do składu Komisji 

Gospodarczo-Finansowej radną Elizę Daniel, radną Gabrielę Kwiatkowską, radnego Tomasza 

Siemińskiego, radnego Radosława Roszczyka oraz radnego Jacka Szarpaka.  

Radna Małgorzata Anna Wiśniewska zgłosiła swoją kandydaturę do komisji Gospodarczo-

Finansowej.  

Radna Eliza Daniel wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Gospodarczo-Finansowej.  

Radna Gabriela Alicja Kwiatkowska wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Gospodarczo-

Finansowej.  

Radny Tomasz Maciej Siemiński wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Gospodarczo-

Finansowej.  

Radny Radosław Roszczyk wyraził zgodę na członkostwo w Komisji Gospodarczo-Finansowej.  

Radny Jacek Szarpak wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Gospodarczo-Finansowej.  

Głosowano w sprawie 

Głosowanie składu osobowego Komisji Gospodarczo – Finansowej 

1. Ewa Maliszewska  - przewodnicząca 

2. Eliza Daniel 

3. Gabriela Kwiatkowska 

4. Radosław Roszczyk 

5. Tomasz Siemiński 

6. Jacek Szarpak 

7. Małgorzata Wiśniewska 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Joanna Katarzyna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Sławomir Tadeusz Kurzepa, 

Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta 

Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej 

Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak, Bogdan Zbigniew Szczesiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Anna Wiśniewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Radna Jolanta Sabina Kowalska zgłosiła kandydaturę na przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Turystyki kandydaturę radnego Bogdana Szczesiaka.  

Radny Bogdan Zbigniew Szczesiak wyraził zgodę na kandydowanie do funkcji 

przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki.  

Głosowano w sprawie 

Głosowanie w sprawie przyjęcia kandydatury radnego Bogdana Szczesiaka na Przewodniczącego 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (3) 

Joanna Katarzyna Białas, Jolanta Sabina Kowalska, Małgorzata Anna Wiśniewska 

PRZECIW (9) 

Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna Maliszewska, 

Sebastian Kamil Milej, Radosław Roszczyk, Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej 

Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Eliza Daniel, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Bogdan Zbigniew Szczesiak 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Radna Gabriela Alicja Kwiatkowska zgłosiła kandydaturę radnej Elżbiety Pawłowskiej na 

funkcję przewodniczącej Komisji Oświaty, Sportu i Turystyki.  

Radna Elżbieta Grażyna Pawłowska wyraziła zgodę na kandydowanie do funkcji 

przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki.  

Głosowano w sprawie 

Głosowanie w sprawie przyjęcia kandydatury radnej Elżbiety Pawłowskiej na Przewodniczącą 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Eliza Daniel, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna 

Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Radosław Roszczyk, Elżbieta Małgorzata Sawińska, 

Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak 

PRZECIW (2) 

Jolanta Sabina Kowalska, Małgorzata Anna Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Joanna Katarzyna Białas, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Bogdan Zbigniew Szczesiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Radny Bogdan Zbigniew Szczesiak zaproponował swoją kandydaturę do uczestniczenia w 

pracach w Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Radna Elżbieta Grażyna Pawłowska zgłosiła kandydatury do uczestniczenia w pracach w 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki następujących radnych Elizę Daniel, radnego, 

Grzegorza Sinicyna, radnego Radosława Roszczyka oraz radnego Tomasza Siemińskiego.  

Radna Eliza Daniel wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Turystyki.  

Radny Grzegorz Igor Sinicyn wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Turystyki.  
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Radny Radosław Roszczyk wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Turystyki.  

Radny Tomasz Maciej Siemiński wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Turystyki.  

Radna Małgorzata Wiśniewska zgłosiła swoją kandydaturę do Komisji Oświaty, kultury Sportu i 

Turstyki. 

Głosowano w sprawie 

Głosowanie składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. 

1. Elżbieta Pawłowska  - przewodnicząca 

2. Eliza Daniel 

3. Jolanta Kowalska 

4. Radosław Roszczyk 

5. Tomasz Siemiński 

6. Grzegorz Sinicyn 

7. Bogdan Szczesiak 

8. Małgorzata Wiśniewska 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Joanna Katarzyna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Sławomir Tadeusz Kurzepa, 

Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta 

Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej 

Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak, Małgorzata Anna Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogdan Zbigniew Szczesiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Radny Bogdan Zbigniew Szczesiak zgłosił na przewodniczącą Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Profilaktyki radną Joannę Białas.  

Radna Joanna Katarzyna Białas wyraziła zgodę na kandydowanie na przewodniczącą Komisji 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Profilaktyki.  

Głosowano w sprawie 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Głosowanie w sprawie przyjęcia kandydatury radnej Joanny Białas na Przewodniczącą Komisji 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Profilaktyki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (3) 

Jolanta Sabina Kowalska, Bogdan Zbigniew Szczesiak, Małgorzata Anna Wiśniewska 

PRZECIW (10) 

Eliza Daniel, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, 

Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz 

Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Joanna Katarzyna Białas, Sławomir Tadeusz Kurzepa 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Radna Gabriela Alicja Kwiatkowska zgłosiła kandydaturę radnej Elżbiety Sawińskiej na 

przewodniczącą Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Profilaktyki.  

Radna Elżbieta Małgorzata Sawińska wyraziła zgodę na kandydowanie do funkcji 

przewodniczącej Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Profilaktyki.  

Głosowano w sprawie 

Głosowanie w sprawie przyjęcia kandydatury radnej Elżbiety Sawińskiej na Przewodniczącą 

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Profilaktyki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Eliza Daniel, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna 

Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, Tomasz 

Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak 

PRZECIW (2) 

Joanna Katarzyna Białas, Małgorzata Anna Wiśniewska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jolanta Sabina Kowalska, Elżbieta Małgorzata Sawińska, Bogdan Zbigniew Szczesiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Radna Elżbieta Małgorzata Sawińska zgłosiła kandydatury radnych Sławomira Kurzepy oraz 

Elżbietę Pawłowską do uczestniczenia w pracach Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i 

Profilaktyki.  

Radna Joanna Katarzyna Białas zgłosiła swoją kandydaturę na członkostwo w Komisji Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Profilaktyki.  

Radna Elżbieta Grażyna Pawłowska wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Profilaktyki.  

Radny Sławomir Tadeusz Kurzepa wyraził zgodę na kandydaturę do Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Profilaktyki.  

 

Głosowano w sprawie 

Głosowanie w sprawie składu osobowego Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Profilaktyki. 

1. Elżbieta Sawińska – przewodnicząca 

2. Joanna Białas 

3. Sławomir Kurzepa 

4. Elżbieta Pawłowska 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Joanna Katarzyna Białas, Eliza Daniel, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja 

Kwiatkowska, Ewa Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, 

Radosław Roszczyk, Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor 

Sinicyn, Jacek Szarpak, Małgorzata Anna Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jolanta Sabina Kowalska, Bogdan Zbigniew Szczesiak 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 

Radna Gabriela Alicja Kwiatkowska zgłosiła kandydaturę na przewodniczącego Komisji 

Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska radnego Grzegorza Sinicyna.  

Radny Grzegorz Igor Sinicyn wyraził zgodę na kandydowanie do funkcji przewodniczącego 

Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska.  

Głosowano w sprawie 

Głosowanie w sprawie przyjęcia kandydatury radnego Grzegorza Sinicyna na Przewodniczącego 

Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja 

Kwiatkowska, Ewa Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, 

Radosław Roszczyk, Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Jacek Szarpak 

PRZECIW (3) 

Joanna Katarzyna Białas, Bogdan Zbigniew Szczesiak, Małgorzata Anna Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Igor Sinicyn 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Radny Bogdan Zbigniew Szczesiak zgłosił kandydaturę na przewodniczącą Komisji 

Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska radną Małgorzatę Wiśniewską.  

Radna Małgorzata Anna Wiśniewska wyraziła zgodę na kandydaturę do funkcji przewodniczącej 

Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska.  

Głosowano w sprawie 

Głosowanie w sprawie przyjęcia kandydatury radnej Małgorzaty Wiśniewskiej na 

Przewodniczącą Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 
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ZA (4) 

Joanna Katarzyna Białas, Jolanta Sabina Kowalska, Bogdan Zbigniew Szczesiak, Małgorzata 

Anna Wiśniewska 

PRZECIW (10) 

Eliza Daniel, Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, 

Elżbieta Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz 

Maciej Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Tadeusz Kurzepa 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Radny Grzegorz Igor Sinicyn zgłosił kandydaturę radnego Sławomira Kurzepę, radnego Jacka 

Szarpaka oraz radnej Małgorzaty Wiśniewskiej do funkcji członka w Komisji Bezpieczeństwa, 

Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska.  

Radny Grzegorz Igor Sinicyn zgłosił kandydaturę radnej Elizy Daniel do funkcji członka w 

Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska.  

Radny Bogdan Szczesiak zgłosił swoją kandydaturę do prac w Komisji Bezpieczeństwa, 

Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska. 

Radny Sławomir Tadeusz Kurzepa wyraził zgodę na kandydowanie do funkcji członka w Komisji 

Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska.  

Radny Jacek Szarpak wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Bezpieczeństwa, Porządku 

Publicznego i Ochrony Środowiska.  

Radna Małgorzata Anna Wiśniewska wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji 

Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska.  

Radna Eliza Daniel wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Bezpieczeństwa, Porządku 

Publicznego i Ochrony Środowiska.  

Radna Małgorzata Anna Wiśniewska poprosiła o upewnienie się czy poszczególni radni nie 

dołączyli do więcej niż trzech komisji rady gminy.  

Głosowano w sprawie 

Głosowanie składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony 

Środowiska. 

1. Grzegorz Sinicyn - przewodniczący     
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2. Eliza Daniel 

3. Sławomir Kurzepa 

4. Jacek Szarpak 

5. Bogdan Szczesiak 

6. Małgorzata Wiśniewska 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Sławomir Tadeusz Kurzepa, Gabriela Alicja 

Kwiatkowska, Ewa Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta Grażyna Pawłowska, 

Radosław Roszczyk, Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Grzegorz Igor 

Sinicyn, Jacek Szarpak, Bogdan Zbigniew Szczesiak, Małgorzata Anna Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Joanna Katarzyna Białas 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Warszawskiego Zachodniego. 

Projekt uchwały omówiła główna specjalistka ds. społecznych Barbara Bacewicz-Borys.   

Przewodniczący Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 5) 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Warszawskiego Zachodniego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Joanna Katarzyna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Sławomir Tadeusz Kurzepa, 

Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta 

Grażyna Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej 
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Siemiński, Grzegorz Igor Sinicyn, Jacek Szarpak, Bogdan Zbigniew Szczesiak, Małgorzata Anna 

Wiśniewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

12. Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Bogdan Zbigniew Szczesiak zapytał dlaczego podczas sesji nie zostały wystawione flagi 

Izabelina, Unii Europejskiej, Mazowsza oraz flagi Polski. Zapytał również oto czy flagi wrócą na 

swoje miejsce.  

Przewodniczący Rady Sebastian Milej odpowiedział, że flagi będą podczas sesji bardziej 

uroczystych takich jak sesja inauguracyjna bądź absolutoryjna.  

Radny Bogdan Zbigniew Szczesiak - (Ad Vocem) odpowiedział, że w poprzedniej kadencji flagi 

były na wszystkich sesjach. Następnie radny zgłosił wniosek formalny o przywrócenie flag 

Izabelina, Unii Europejskiej, Mazowsza oraz Polski.  

Radna Eliza Daniel zwróciła uwagę, że w poprzedniej kadencji flagi były wystawiane tylko na 

uroczystych sesjach i nie było takiego zwyczaju żeby na każdej sesji były. 

Radna Joanna Katarzyna Białas zapytała, kto zadecydował o tym, gdzie radni powinni usiąść 

podczas sesji.  

Przewodniczący Rady Sebastian Kamil Milej odpowiedział, że organizacja przebiegu sesji rady 

gminy jest w kompetencjach przewodniczącego rady gminy. Decyduje o tym statut gminy §15 

pkt. 1.  

Radna Joanna Katarzyna Białas - (Ad Vocem) odpowiedziała, że radni sami powinni decydować 

o tym, gdzie mogą usiąść. Według radnej nie ma szczegółowego przepisu dotyczącego 

usadowienia radnych przez przewodniczącego 

Przewodniczący Rady Sebastian Kamil Milej zwrócił uwagę, że w poprzedniej kadencji rady 

gminy Pani Radna Joanna Katarzyna Białas jako ówczesna przewodnicząca również decydowała 

o tym, gdzie radni powinni usiąść podczas sesji. 

Radny Bogdan Zbigniew Szczesiak zwrócił się z wnioskiem o zwołanie nadzwyczajnej sesji, 

która dotyczyłaby przedstawienia raportu z audytu dotyczącego podsumowania poprzedniej 

kadencji.  

Radny Tomasz Maciej Siemiński wyraził opinię, że flagi powinny być wystawiane w uroczystych 

momentach, a radni powinni przede wszystkim skupiać się na pracy dla gminy.  
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Radny Bogdan Zbigniew Szczesiak - (Ad Vocem) zauważył, że radny nie może apelować 

przeciwko wnioskowi może złożyć swój wniosek formalny, który będzie wnioskiem 

przeciwnym.  

Radny Tomasz Maciej Siemiński wyjaśnił, że wyraził opinię na temat wniosku formalnego, a nie 

apelował przeciwko wnioskowi.  

Radny Tomasz Maciej Siemiński poinformował, że jego opinia była głosem w dyskusji.  

Radny Tomasz Maciej Siemiński poinformował o powstaniu Klubu radnych 7 sołectw Izabelin.  

Radny Tomasz Maciej Siemiński zapytał, kiedy zostaną usunięte słupki z ulicy Północnej w 

Truskawiu. Uniemożliwiają one realizację inwestycji oraz wjazd mieszkańców na posesję.  

Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej odpowiedział, że trwają prace nad zmianą stałej organizacji 

ruchu i dodał, że po ustaleniach udzieli odpowiedzi radnemu na zadane pytanie.  

Radny Tomasz Maciej Siemiński poinformował o dwóch postępowaniach prowadzonych przez 

prokuraturę. Jedno z nich dotyczy zakupu budynku po Sanobello, a drugie ewidencji rozliczeń 

związanych z użytkowaniem samochodu służbowego przez zastępcę wójta Michała Postka.  

Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej poinformował, że podejmie stosowne działania w sprawie.  

Radny Bogdan Zbigniew Szczesiak wyraził nadzieję, że radny Siemiński nie będzie przedstawiał 

informacji dotyczących postępowania prowadzonego przez prokuraturę w sposób sugerujący o 

winie 

Radny Tomasz Maciej Siemiński poinformował, że niczego nie sugeruje tylko, że podaje fakty.  

Radna Małgorzata Anna Wiśniewska poprosiła o udzielenie informacji na temat stowarzyszenia 

Lex Una.  

Radny Tomasz Maciej Siemiński poinformował, że jest pełnomocnikiem procesowym 

stowarzyszenia i dodał, że wszystkie informacje na temat stowarzyszenia są dostępne w jawnych 

rejestrach.  

Głosowano w sprawie 

Wniosek w sprawie ustawienia flag na sali podczas obrad Rady Gminy Izabelin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Joanna Katarzyna Białas, Eliza Daniel, Jolanta Sabina Kowalska, Bogdan Zbigniew Szczesiak, 

Małgorzata Anna Wiśniewska 

PRZECIW (7) 
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Gabriela Alicja Kwiatkowska, Ewa Krystyna Maliszewska, Sebastian Kamil Milej, Elżbieta 

Grażyna Pawłowska, Elżbieta Małgorzata Sawińska, Tomasz Maciej Siemiński, Jacek Szarpak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Sławomir Tadeusz Kurzepa, Radosław Roszczyk, Grzegorz Igor Sinicyn 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

13. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem tematów Przewodniczący Rady Gminy Izabelin Sebastian Milej 

Zamknął II sesję Rady Gminy i podziękował wszystkim za udział w obradach. 

 

 

 

Przygotował: Michał Filochowski 


